
 

 

Referat Fællesbestyrelsesmøde 

Torsdag d. 25.05.23, 2023 kl. 17.00 – 19.00 

 
Deltagere: Frank, Hanne, Helle, Jannie (tidsholder), Jimmi (ordstyrer), Kasper, Laura, Malene, Mirjam 

(referent), Trine, elevrådsrepræsentant Ebbe 
Afbud: Malte 

 

 

 

Pkt. 1  Godkendelse af dagsorden (17.00-17.05) 

Beslutning:   

Godkendt 

 

 

Pkt. 2  Nyt fra Børnehus/SFO (17.05-17.15) 

Orientering:  

Ledelse (TS):  

- KIDS-observationer: Vi ligger i høj kvalitet i begge scoringer. Rigtig højt i 

sensitivitet. 

- Taget skal skiftes denne sommer før og efter ferien. Der bliver noget flytten rundt med 

vuggestuen. 

- Udvidelse af vuggestuen: Håndværkerne går i gang i uge 31. 

- 1. august kommer der nye børn 

- Fantastisk bedsteforældredag. 

- Den nye gruppe Solsikker skal have nyt rum. 

- Samarbejde med dagplejen i form af bl.a. fællesdage på legepladsen (overgange) 

Medarbejdere (KSN): 

- Førskolebørnene har været i gang i en lille måned. De er glade og er blevet taget godt 

imod. 

- SFO: Ved at gøre klar til kolonidag. 

- Prøver at finde på noget godt til vores 3. klasser. 

 

  

Pkt. 3  Nyt fra skolen (17.15-17.25) 

Orientering:  

Ledelse (HN):  

- First Agenda starter op, der kommer en velkomstmail. 

o Her kommer dagsorden (notifikation) 

o Her skal referatet også godkendes. 

o Det ryger direkte på hjemmesiden. 

o Virker på både pc og mobil. 

- Skemalægning: Malene og Helle har lavet udkast til skema og alle lærere og 

skolepædagoger er blevet hørt. Det kommer ud lige før ferien. 

- Elevfraværsregistrering: En del af det høje fravær vi har på nogle elever er faktisk 

meget højere. Vi vil gerne være mere præcise, derfor indføres lektionsfravær i alle 

klasser. Det giver ekstra arbejder for lærerne, men det er nødvendigt. 

- I dag blev den nationale trivselsundersøgelse offentliggjort: HN har fremlagt - vi 

ligger rigtig godt i den undersøgelse både ift. landsplan og kommunalt. 

Medarbejdere (MK): 

- Moesgaard 2.-7. kl. 31/5 



 

 

- Tælle-ned-sol som fællesprojekt 

- Overleveringer til ny voksen og nyt sted 

- Siden sidst: UCH, kordag, konfirmation overstået,  

- Næste: Boldspilsdag, Fræs, legepatruljeafslutning, klasseafslutning, 

 

 

Pkt. 4 Nyt fra Elevrådet (17.25-17.35) 

Orientering:  

- Fælles Elevråd i tirsdags: Ebbe og Malte deltog 

- Elevrådets oplevelse af fravær og ulemperne herved: Ebbe fremlagde ppt. Bilag ER1 

- Fremlæggelse af evaluering af tal-pænt-dagen: Ebbe fremlagde ppt. Bilag ER2 

 

 

Pkt. 5  Nyt fra formandskabet (17.35-17.40) 

Orientering: 

- Intet nyt 

 

- - - - - - - - - - - - - - - - Vi siger tak for i aften til elevrådet - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

 

Pkt. 6 Budgetopfølgning (17.40-17.50) 

Orientering: 

- Helle orienterer om maj-budgetopfølgning:  

o Ikke mange overraskelser 

o Skolens overskud: Flere pædagogtimer fra august 

o Der kommer stadig uforudsete udgifter bl.a. rep. af skole-pc. 

o SFO vælges fra af nogle forældre i en økonomisk svær periode 

o Børnehuset: uvisheder om udvidelsen, tager den måned for måned 

 

 

Pkt. 7  Den styrkede pædagogiske læreplan (17.50-18.00) 

Orientering: 

Trine fremlægger ’Den styrkede pædagogiske læreplan’ forud for godkendelse på næste 

møde. 

Skal fremover opdateres hvert år inden august. 

Gennemgang af ’blomsten’ 

I arbejdet med dette har vi skiftevis lyst på elementerne inde i midten. 

Nu skal vi videre med yderkransen. 

Personalet arbejder med evaluering med data 

Trine skriver det hele ind i dokumentet i Hjernen og Hjertet. 

Skal lægges på hjemmesiden efter godkendelse. 

 

 

Pkt. 8 Bedsteforældredag i børnehuset (18.00-18.10) 

Indstilling: 

Evaluering af dagen. 

 

Beslutning: 

- Det var en skøn dag, hvor de allerfleste børn var repræsenteret. 

- Fælles start med sang og program 

- Bålmad og planteværksteder (husk jord :-) 

- Nogle børn tager med bedsteforældrene hjem. 



 

 

- Næste år vil vi gerne have bestyrelsen til at komme og lave kaffe. 

- Tradition fremover: Onsdag før Kr. Himmelfart 

 

 

Pkt. 9 Valg til fællesbestyrelsen (18.10-18.20) 

Indstilling: 

Planlægning af valg til fællesbestyrelsen 2024.  

Tænk gerne i kandidater som vi kan headhunte! 

Malene (skolen) går ud 

Jannie (skolen) går ud 

Mette (børnehuset) er gået ud 

 

Beslutning: 

- Vi prøvede sidste år med video og skriv for at rekvirere. 

- Jannie tager 2 år mere, hvis der ikke stiller andre op. 

- Gode ideer til at få folk til at komme til forældremøderne? 

- Måske gøre det mere synligt, hvad der kan påvirkes i bestyrelsen? 

- Måske en essens fra bestyrelsesbogen? 

- Kan man lokke med kage, og vælge en dag der ikke er andre arrangementer? 

- Måske henvise til tilfredshedsundersøgelsen hvor indflydelse efterlyses. 

- Valgplakater 

 

 

Pkt. 10 Fælles personalemøde med bestyrelsen 2024 (18.20-18.30) 

Indstilling: 

Idéer til og beslutning om indhold på næste fællesmøde forår 2024. 

Idéer fra sidste bestyrelsesmøde:  

o Branding og sociale medier  

o Gæst udefra - foredrag 

o Ekskursion 

 

Beslutning: 

- Forslag:  

o Rikke Yde koster 12.000 og taler om markante forældre 

o Skærm + Sociale medier og hvordan det påvirker børn og unge. 

o Mental træning, kognitiv diamant (Pia Stadsbjerg) 

o Markedsføring er kærlighed (Anita Dalsgaard) 

 

 

Pkt. 11 Skolemad (18.30-18.40) 

Indstilling: 

Genopstart af Skolemad? 

Frank har spurgt i Multihuset, hvorvidt der er mulighed for at genoptage ordningen. 

Hvis ikke; drøftelse af om der skal arbejdes i andre muligheder. 

- Lissi i køkkenet i Multihuset er åben for at få en ordning i gang. 

- Det behøver ikke være buffet på samme måde som sidst. 

- Skolen vil gerne samarbejde om en ordning. Fællesspisning sætter vi pris på. 

- Frank snakker stadig med skolemad.nu. UCH vil ud af aftalen. 

- De vil ikke tilbyde at der kan spises nede i Multihallen 

- Det er fordi der ikke er personale til fællesspisning 

- Portionspakket 

- Måske noget halvvarmt og noget koldt 



 

 

- Ikke pølsehorn og pizzasnegle 

- Frank afventer prisforslag menuforslag 

- Måske elevrådet høres ud fra forslagene 

 

Beslutning: 

- Frank har snakket med Lissi igen om skolens muligheder for involvering, og 

Multihuset har afvist at stå for bestilling. 

- Skolemad.nu kan ikke bruges efter ferien, da samarbejdet med UCH ophører. 

- Måske Lissi kunne være leverandør og Skolemad.nu kunne administrere. 

- Frank melder ind når der kommer noget nyt. 

 

 

Pkt. 12  Branding (18.40-18.50) 

Indstilling: 

Nye idéer til brandingtiltag? 

 

Beslutning: 

- Vi skal have nationaltrivsel offentliggjort 

- Evt. de 3 slides HN viste i dag. 

- Samarbejdet med dagplejen er også med branding for øje. 

 

 

Pkt. 13 Punkter til næste (og skoleårets sidste!) møde d. 20/6 (18.50-18.55) 

Beslutning: 

- Et lidt længere møde: 17.00-19.30 

- Skal vi alle tage lidt med fra køkkenskabene? :-) 

- Gennemsyn af skoleskemaer 

- Godkendelse af Den styrkede læreplan 

- Godkendelse af Mål og indholdsbeskrivelse for SFO 

- Valg, fortsat 

- Forberede 1. skoledag 

- Input til formandsberetning 

- Forberede fælles forældremøde skole + børnehus 

- Fælles personalemøde, forslag fra pkt. 

- Biobillet til de 4 elevrødder, overrakt på morgensamling - Jimmi ordner det. 

- Afbud fra MK og Kasper 

 

 

Pkt. 14  Eventuelt (18.55-19.00) 

Beslutning: 

 


